



THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS

1-3 October 2009
1-3 octobre 2009

FRANKFURT

DRAFTING AND NEGOTIATING
LEGAL OPINIONS
STANDARDS, RISKS, CONTENTS

LA RÉDACTION ET LA NÉGOCIATION
DES «LEGAL OPINIONS»
RÈGLES, RISQUES, CONTENU





Introduction

Whether in finance, capital markets or M&A transactions, lawyers are often required to provide legal opinions on short notice, especially in international transactions. Since this is a delicate task due to the obvious risk of professional liability and the often complex structures involved, some lawyers tend to get lost in detail. Clients, however, expect their lawyers to neither spend a disproportionate amount of time nor create unnecessary obstacles to the transaction. It is therefore vital that any corporate or finance lawyer understands the risks, but also the function of legal opinions as well as the market standards when drafting or negotiating legal opinions.

We are proud to have lined up an impressive array of experienced speakers and panelists from Brazil, Canada, Germany, Switzerland and the United Kingdom, for this interesting event. This affordable one and a half day seminar in Frankfurt will provide practical insight to topics such as structure, contents and purposes of legal opinions and also deal with risk management for law firms, litigation risks

and the possibility to obtain insurance coverage. One of the highlights will be interactive drafting sessions based on realistic fact patterns.

We look forward to welcome you to Frankfurt for fruitful discussions during the day and great networking opportunities with a relaxed AIJA style social program afterwards.



Qu'il s'agisse des domaines du financement, des marchés de capitaux ou des fusions-acquisitions, il est fréquemment demandé aux avocats de produire des avis juridiques écrits liants, communément désignés par l'anglicisme "legal opinions". Ces avis sont souvent requis dans de très brefs délais et tout particulièrement dans le cadre d'opérations d'envergure internationale. Il s'agit d'un travail délicat dans la mesure où il existent de gros risques relatif à la responsabilité professionnelle de l'avocat engagée et où des structures complexes sont fréquemment impliquées. C'est la raison pour laquelle certains avocats ont tendance à se perdre dans les détails. Néanmoins, les clients attendent de leurs conseils qu'ils ne consacrent pas un temps démesurément long à la réalisation d'une "legal opinion" et qu'ils ne créent pas inutilement d'obstacles à l'opération. En conséquence, il est essentiel que tout avocat, en droit des sociétés comme en droit financier, comprenne les risques mais également le rôle des "legal opinions" ainsi que les règles du marché lorsqu'il rédige ou négocie des "legal opinions".

Nous sommes fiers d'avoir pu réunir un panel impressionnant d'orateurs et d'invités expérimentés venant du Brésil, du Canada, de l'Allemagne, de la Suisse et du Royaume-Uni pour cet évènement intéressant. Ce séminaire d'une journée et demi à Francfort va offrir un aperçu pratique de sujets tels que la structure, le contenu et les objectifs d'une "legal opinion" à un prix avantageux. La gestion des risques pour les cabinets d'avocats, les risques de litiges et la possibilité

de recourir à une couverture d'assurance seront également développés. L'un des temps forts sera la séance interactive de rédaction sur la base de cas pratiques.

Nous nous réjouissons de vous accueillir à Francfort pour participer à des débats profitables durant la journée, avant d'avoir l'opportunité de nouer des contacts intéressants dans le cadre décontracté du programme du soir de l'AIJA.



Programme

Thursday, October 1, 2009

- 18.30 Welcome Cocktail at Rittershaus
Mainzer Landstrasse 61, Frankfurt
- 20.00 For those of you who are hungry, we have reserved a table to have Dinner at the Restaurant Feuerrädchen, Textorstrasse 24, Frankfurt

Friday, October 2, 2009

- 09.00 **Welcome and Introduction to Seminar**
Saverio Lembo, President of AIJA
Beat Brechbühl, on behalf of the President of IBLC Commission
Markus Bauer, Chair of the Organizing Committee
- 09.15 **Legal Opinion – Basic Contents and Structure**
Philippe Weber, Niederer Kraft & Frey AG, Zurich, Switzerland
- 09.45 **Legal Opinions – Purposes (Capital Market Transactions, Financing and M&A Context – Differences and Similarities)**
Moderator: **Markus Bauer**, Rittershaus, Frankfurt, Germany
Christina Ungeheuer, Latham & Watkins, Frankfurt, Germany
Hans-Georg Heesen, Transaction Legal Team – Loan Advisory, Dresdner Kleinwort, Frankfurt, Germany
Clemens Gaebel, General Counsel Union Investment, Frankfurt, Germany
- 11.45 Coffee Break
- 11.15 **Different Risk Approaches**
Moderator: **Beat Brechbühl**, Kellerhals, Berne/Zurich, Switzerland
US international law firm: Dorothee Fischer-Appelt, Gibson, Dunn & Crutcher LLP, London, UK
European mid sized firm: Steven de Schrijver, Lorenz, Brussels, Belgium
ISO 9001 and Legal Opinions: Ricardo Barretto, Barretto Ferreira Kujawski Brancher e Goncalves, Sao Paulo, Brazil
- 12.15 Lunch – Hotel Westin Grand
- 14.00 **Drafting Workshop (3 sessions of 45' each):**
Based on several case studies, participants will discuss typical issues arising when negotiating legal opinions and jointly develop appropriate solutions
Philip Martinius, Gibson Dunn & Crutcher LLP, Munich, Germany
Larry Markowitz, Mc Millan, Montreal, Canada
Beat Brechbühl

Session 1: Assumptions

Session 2: Opinion

Coffee Break

Session 3: Disclaimers

16.30 **Litigating Legal Opinions**

Frank Meckes, Wach + Meckes, Munich, Germany

17.00 **Closing Remarks**

20.00 Dinner at Restaurant Nizza,
Untermainkai 17, Frankfurt

Saturday, October 3, 2009

- 09.30 **Legal Opinions and Conflicts of Interest**
Alexander Foerster, Mannheimer Swartling, Frankfurt, Germany
- 10.00 **How Can You Insure Legal Opinions?**
Alexander Schröder, Versicherergemeinschaft, Wiesbaden, Germany
Heepko Schröder, Victoria Versicherungs AG, Düsseldorf, Germany
- 10.45 Coffee Break
- 11.15 **Negotiation Workshop:**
Based on a realistic case study, participants will practice their negotiation skills and thereafter watch a mock negotiation, followed by a feedback discussion.
Larry Markowitz
Mark Leonard, Travers Smith LLP, London, UK
- 12.15 **Wrap-Up: Do's & Don'ts in Legal Opinion**
Markus Bauer
- 12.30 Lunch – Hotel Westin Grand
- 16.30 Excursion and Dinner to Rheingau
For those staying in Frankfurt until Sunday, we will offer an excursion to the beautiful Rheingau region with its castles and vineyards on the banks of the Rhine followed by a dinner at the traditional vineyard Diefenbacher. Each participant will pay individually.

Programme

Jeudi 1^{er} octobre 2009

- 18.30 Cocktail de bienvenue au Rittershaus
Mainzer Landstrasse 61, Francfort
- 20.00 Pour les personnes désirant se restaurer, nous avons réservé une table pour dîner au Restaurant Feuerrädchen, Textorstrasse 24, Francfort

Vendredi 2 octobre 2009

- 09.00 **Accueil et Introduction du Seminaire**
Saverio Lembo, Président de l'AIJA
Beat Brechbühl, au nom du Président de la Commission du Droit des Affaires Internationales
Markus Bauer, Président du Comité d'Organisation
- 09.15 **"Legal Opinion" – Contenu et Structure de Base**
Philippe Weber, Niederer Kraft & Frey AG, Zurich, Suisse
- 09.45 **"Legal Opinions" – Objectifs (Contextes d'Opérations sur les Marchés de Capitaux, de Financement et de Fusions-Acquisitions – Divergences and Similitudes)**
Animateur: Markus Bauer, Rittershaus, Francfort, Allemagne
Christina Ungeheuer, Latham & Watkins, Francfort, Allemagne
Hans-Georg Heesen, Transaction Legal Team – Loan Advisory, Dresdner Kleinwort, Francfort, Allemagne
Clemens Gaebel, Directeur Service du Contentieux chez Union Investment, Frankfurt, Allemagne
- 11.45 Pause Café
- 11.15 **Différentes Approches des Risques**
Animateur: Beat Brechbühl, Kellerhals, Berne/Zurich, Suisse
Cabinet international américain: Dorothee Fischer-Appelt, Gibson, Dunn & Crutcher LLP, Londres, Royaume-Uni
Cabinet européen de taille moyenne: Steven de Schrijver, Lorenz, Bruxelles, Belgique
ISO 9001 et "Legal Opinions": Ricardo Barretto, Barretto Ferreira Kujawski Brancher e Goncalves, Sao Paulo, Brésil
- 12.15 Déjeuner – Hôtel Westin Grand
- 14.00 **Atelier de Rédaction (3 séances de 45 minutes chacune): Sur la base de plusieurs cas d'étude, les participants discuteront les problèmes caractéristiques survenant lors de la phase de négociation des "legal opinions" puis ils élaboreront ensemble des solutions appropriées**
Philip Martinius, Gibson Dunn & Crutcher LLP, Munich, Allemagne
Larry Markowitz, Mc Millan, Montréal, Canada
Beat Brechbühl

Séance 1: Assumptions

Séance 2: Opinion

Pause Café

Séance 3: Disclaimers

16.30 **Les "Legal Opinions" Objets de Poursuites Judiciaires**

Frank Meckes, Wach + Meckes, Munich, Allemagne

17.00 **Remarques Finales**

20.00 Dîner au Restaurant Nizza,

Untermainkai 17, Francfort

Samedi 3 octobre 2009

- 09.30 **"Legal Opinions" et Conflits d'Intérêts**
Alexander Foerster, Mannheimer Swartling, Francfort, Allemagne
- 10.00 **Comment Assurer les "Legal Opinions"?**
Alexander Schröder, Versicherergemeinschaft, Wiesbaden, Allemagne
Heepko Schröder, Victoria Versicherungs AG, Düsseldorf, Allemagne
- 10.45 Pause Café
- 11.15 **Atelier de Négociation: Sur la base de plusieurs cas d'études réels, les participants mettront en pratique leurs compétences en matière de négociation et puis assisteront à une simulation de négociation. Ces exercices se concluront par un débat de synthèse.**
Larry Markowitz
Mark Leonard, Travers Smith LLP, Londres, Royaume-Uni
- 12.15 **Récapitulatif: Ce qui se fait et ce qui ne se fait pas en matière de "Legal Opinion"**
Markus Bauer
- 12.30 Déjeuner – Hôtel Westin Grand
- 16.30 Excursion et Dîner au Rheingau
Nous proposons aux personnes restant à Francfort jusqu'à dimanche une excursion dans la magnifique région de Rheingau avec ses châteaux et ses vignobles sur les rives du Rhin. Cette excursion sera suivie d'un dîner au vignoble traditionnel Diefenbacher. Il sera demandé à chaque participant de régler individuellement l'excursion et le dîner.

Administration

Venue of the Seminar:

Hotel Westin Grand *****

Konrad Adenauer Strasse 7, 60313 Frankfurt
Tel: +49 69 2981 750 – Fax: +49 69 2981 811

Language/Number of Participants – Cancellation

The Seminar will be held in English. The number of participants is limited. Enrolment takes place on a first-come, first-served basis. The organisers reserve the right to cancel or modify the Seminar. In the event of cancellation by a participant, no money can be refunded. A participant, who cannot attend, may send a substitute participant.

Registration Fees

	← 30.08.2009	› 30.08.2009
Speaker	EUR 425	EUR 425
AIJA Member - < 35	EUR 425	EUR 550
AIJA Member - ≥ 35	EUR 475	EUR 550
Non AIJA Member	EUR 550	EUR 625
Accompanying person	EUR 150	EUR 150

The Registration Fee includes attendance at the seminar, documentation, the reception on Thursday, the coffee breaks, the lunches on Friday and Saturday and the dinner on Friday. The accompanying persons' fee includes the reception on Thursday and the dinner on Friday. Registration will only be effective after payment.

Payment of registration fees should be made by bank transfer in EUR without cost for the organisers to the following account:
IBAN LU77 0030 6270 3965 0000 – BIC BGLLLULL
BGL – Agence Royale Monterey, 27, avenue Monterey,
L-2951 Luxembourg
Ref: AIJA “FRANKFURT”

Accommodation is not included in the registration fee. A limited number of rooms have been reserved at the hotel conditions indicated below under the reference code “AIJA Frankfurt”.

Hotel Westin Grand*****

Konrad Adenauer Strasse 7, 60313 Frankfurt
Tel: +49 69 2981 750 – Fax: +49 69 2981 811
E-mail: frankfurt.reservation@arabellastarwood.com
Web: www.starwoodhotels.com
Single Room: EUR 149 – Double Room: EUR 199
(including breakfast and tax)

Note: early reservation is recommended, because the rooms will only be held for a limited time.

Dress code: Business (working sessions) or smart casual (evening program).

Lieu du séminaire

Hôtel Westin Grand *****

Konrad Adenauer Strasse 7, 60313 Francfort
Tel: +49 69 2981 750 – Fax: +49 69 2981 811

Langue/nombre de participants – Annulation

Le séminaire se tiendra en Anglais. Le nombre de participants est limité et les inscriptions se font selon la règle “premier arrivé, premier servi”. Les organisateurs se réservent le droit d'annuler ou de modifier le Séminaire. En cas de désistement d'un participant, aucune somme ne pourra lui être remboursée. Un participant ne pouvant pas assister au Séminaire a néanmoins la possibilité de se faire remplacer.

Frais d'inscription

	← 30.08.2009	› 30.08.2009
Orateur	EUR 425	EUR 425
Membre de l'AIJA - <35	EUR 425	EUR 550
Membre de l'AIJA - ≥35	EUR 475	EUR 550
Non membre de l'AIJA	EUR 550	EUR 625
Accompagnant	EUR 150	EUR 150

Les frais d'inscription incluent la participation au séminaire, les documents relatifs au séminaire, la réception de jeudi, les pauses café, les déjeuners de vendredi et samedi ainsi que le dîner de vendredi.

Les frais pour les personnes accompagnantes incluent la réception de jeudi et le dîner de vendredi. L'inscription ne sera prise en compte qu'à compter du règlement effectif.

Il sera procédé au **paiement** des frais d'inscription par virement bancaire en EUR sans frais à la charge des organisateurs sur le compte suivant:

IBAN LU77 0030 6270 3965 0000 – BIC BGLLLULL
BGL – Agence Royale Monterey, 27, avenue Monterey,
L-2951 Luxembourg
Réf: AIJA “FRANKFURT”

Les frais d'inscription pré-cités ne comprennent pas les frais d'**hébergement**. Il a été procédé à une pré-réservation d'un nombre limité de chambres aux conditions de l'hôtel indiquées ci-dessous et sous la référence “AIJA Frankfurt”:

Hôtel Westin Grand*****

Konrad Adenauer Strasse 7, 60313 Francfort
Tel: +49 69 2981 750 – Fax: +49 69 2981 811
E-mail: frankfurt.reservation@arabellastarwood.com
Web: www.starwoodhotels.com
Chambre Simple: EUR 149 – Chambre Double: EUR 199
(petit-déjeuner et taxe de séjour inclus)

NB: une réservation dans les plus brefs délais est vivement recommandée, dans la mesure où les pré-réservations ne sont valables que pour une durée limitée.

Code vestimentaire: Business (séances de travail) ou smart casual (programme du soir).



REGISTRATION FORM – BULLETIN D'INSCRIPTION

Frankfurt, 1-3.10.2009

To be returned before **30.08.2009** to / A retourner avant le **30.08.2009** à:

Association Internationale des Jeunes Avocats

avenue Louis Lepoutre 59/20

BE – 1050 Bruxelles – Belgium

Fax +32-2-347.55.22

Or register online at www.aija.org – enregistrez-vous en ligne sur www.aija.org

Name – Nom

Law firm – Cabinet

Address – Adresse

Zip Code/Code Postal..... City

Tel. – Tél. Fax:

E-mail Website:.....

Date of birth – Date de naissance Gender / sexe: M F

Accompanying persons – Accompagnants

First AIJA Event? – Premier événement AIJA? Yes – Oui No – Non

Registration Fees – Frais d'inscription

<= 30.08.2009 > 30.08.2009

<input type="checkbox"/> Speaker - Orateur	EUR 425	EUR 425	EUR
<input type="checkbox"/> Membre AIJA - < 35	EUR 425	EUR 550	EUR
<input type="checkbox"/> Membre AIJA - >= 35	EUR 475	EUR 550	EUR
<input type="checkbox"/> Non Membre AIJA	EUR 550	EUR 625	EUR
<input type="checkbox"/> Accompagnant - Accompanying person	EUR 150	EUR 150	EUR
<input type="checkbox"/> Donation to / à SOS Avocats			EUR
<input type="checkbox"/> Donation to / à Scholarship Fund			EUR
TOTAL			EUR

I intend to participate in the dinner on Thursday / Je participerai au diner de jeudi

I intend to participate in the excursion and dinner to the Rheingau on Saturday (individual payment)/ Je desire participer à l'excursion de samedi (paiement individuel)

I attach proof of payment by bank transfer to account no. The payee is not liable for any charges/ Je joins une preuve de mon paiement par virement bancaire vers le compte indiqué ci-dessous. Le bénéficiaire ne supporte aucun frais.

IBAN LU77 0030 6270 3965 0000 – BIC BGLLLULL

BGL – Agence Royale Monterey, 27, avenue Monterey, L-2951 Luxembourg

Ref: AIJA "FRANKFURT"

PAYMENT VISA / MASTERCARD

I authorise AIJA to debit my credit card (Visa/Mastercard/) of the amount of EUR
(+ 20 EUR for bank costs/registration)

J'autorise l'AIJA à débiter ma carte de crédit (Visa/Mastercard/) du montant de EUR
(+ 20 EUR de frais bancaires par inscription)

Credit card Number / Numéro de carte de crédit:

Exp. Date / Date d'expiration:.....

Security Code/ Code de sécurité:.....

(3 last digits, printed at the back of your credit card under the signature panel/(3 derniers chiffres, indiqués au dos de votre carte de crédit sous l'emplacement de la signature). In the event of cancellation by a participant, no money can be refunded. A participant, who cannot attend, may send a substitute participant. En cas d'annulation par le participant, aucun remboursement n'est prévu. Tout participant empêché pourra se faire remplacer.

Accommodation / Hôtel: Booking must be made directly with the hotels / Il doit être procédé aux réservations de chambres directement avec les hôtels

Date Signature

aija



THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS



ORGANIZING COMMITTEE COMITÉ D'ORGANISATION

Markus Bauer (chair)

Rittershaus

+49 69 274040-0

markus.bauer@rittershaus.net

Beat Brechbühl

Kellerhals Rechtsanwältin

+41-58-200 35 30

beat.brechbuehl@kellerhals.ch

Philip Martinus

Gibson, Dunn & Crutcher LLP

+49 89 189 33 121

pmartinus@gibsondunn.com

L'AIJA EST LA SEULE ASSOCIATION MONDIALE CONSACRÉE AUX AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES DE MOINS DE 45 ANS. À TRAVERS UN LARGE CHOIX DE RÉUNIONS, SÉMINAIRES, COURS DE DROIT ET PLAIDOYER, L'AIJA ENCOURAGE LA COLLABORATION ET L'AMITIÉ ENTRE LES JEUNES QUI FONT CARRIÈRE DANS LES PROFESSIONS JURIDIQUES DANS LE MONDE ENTIER.

INTRIGUÉ PAR LES PROBLÈMES QUI TOUCHENT AU DROIT INTERNATIONAL? INTÉRESSÉ PAR LA CRÉATION D'UN CABINET INTERNATIONAL? ENTHOUSIASTE À L'IDÉE DE NE PAS SEULEMENT FAIRE PARTIE D'UN RÉSEAU DE MILLIERS D'AVOCATS OU DE JURISTES DÉMARRANT LEUR CARRIÈRE DANS LE MONDE ENTIER, MAIS DE FAIRE UN PETIT EFFORT POUR DEVENIR LEUR AMI? ATTIRÉ PAR DES SÉMINAIRES DONNÉS PAR DES PROFESSIONNELS ENTHOUSIASTES QUI PARTAGENT LEURS IDÉES ET VOUS FONT PARTICIPER AUX DISCUSSIONS SUR LES DERNIERS DÉVELOPPEMENTS EN DROIT DES AFFAIRES? L'AIJA EST VOTRE ASSOCIATION.

L'AIJA DONNE AUX PROFESSIONNELS DU DROIT UNE EXCELLENTE OPPORTUNITÉ DE CONTRIBUER DANS UN ENVIRONNEMENT INTERNATIONAL, AUX SUJETS IMPORTANTS QUI CONCERNENT LA PROFESSION. AU SEIN DE L'AIJA, AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES PARTAGENT LEURS VUES ET LEURS EXPÉRIENCES AVEC D'AUTRES COLLÈGUES DE PAR LE MONDE ET AMÉLIORENT LEURS APTITUDES PROFESSIONNELLES. NOUS NE METTONS PAS SEULEMENT L'ACCENT SUR LES COMPÉTENCES LÉGALES MAIS AUSSI SUR DES ASPECTS TELLES QUE LA NÉGOCIATION, LA CAPACITÉ DE GESTION ET L'APTITUDE À TRAVAILLER DANS UN ENVIRONNEMENT MULTICULTUREL, QUI SONT TOUT AUSSI IMPORTANTS POUR LE DÉVELOPPEMENT PROFESSIONNEL DE NOS MEMBRES, ET QUI CONSTITUENT DES COMPÉTENCES PRIMORDIALES, QUE L'AVOCAT DU 21ÈME SIÈCLE DOIT POUVOIR GÉRER. EN REJOIGNANT L'AIJA VOUS BÉNÉFICIEZ DES IDÉES DE VOS COLLÈGUES ET DE DISCUSSIONS AVEC EUX SUR UN PIED D'ÉGALITÉ. NOUS NE DONNONS PAS DE COURS – NOUS « PARTAGEONS, APPRENONS ET PROFITONS ».

TOUT EN DÉFENDANT CES PRINCIPES QUI FORMENT UNE PART ESSENTIELLE DES PROFESSIONS JURIDIQUES DE PAR LE MONDE, L'AIJA EST AUSSI UN ARDENT DÉFENSEUR DES DROITS DE L'HOMME ET DE LA RESPONSABILITÉ SOCIALE DES PROFESSIONS JURIDIQUES.

AIJA IS THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION DEVOTED TO LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL AGED 45 AND UNDER. AIJA, THROUGH A WIDE RANGE OF MEETINGS, SEMINARS, LAW COURSES AND ADVOCACY, PROMOTES PROFESSIONAL COOPERATION AND FRIENDSHIP AMONG YOUNG, CAREER BUILDING LEGAL PROFESSIONALS AROUND THE WORLD.

INTRIGUED BY ISSUES ON THE CUTTING EDGE OF INTERNATIONAL LAW? INTERESTED TO BUILD AN INTERNATIONAL PRACTICE? EAGER NOT ONLY TO BECOME PART OF A NETWORK OF THOUSANDS OF CAREER BUILDING LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL FROM ALL OVER THE WORLD BUT ALSO, WITH A LITTLE EFFORT, TO BECOME THEIR FRIENDS? KEEN TO GO TO SEMINARS RUN BY ENTHUSIASTIC PROFESSIONALS WHO WILL SHARE THEIR IDEAS AND INVOLVE YOU IN DISCUSSIONS ON THE LATEST DEVELOPMENTS IN LAW AND BUSINESS? THEN AIJA IS YOUR ASSOCIATION.

AIJA GIVES LEGAL PROFESSIONALS AN EXCELLENT OPPORTUNITY TO CONTRIBUTE TO IMPORTANT TOPICS CONCERNING THE PROFESSION IN AN INTERNATIONAL ENVIRONMENT. WITHIN AIJA, LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL CAN SHARE VIEWS AND EXPERIENCES WITH OTHER COLLEAGUES FROM AROUND THE WORLD AND ENHANCE THEIR PROFESSIONAL SKILLS. WE FOCUS NOT ONLY ON LEGAL SKILLS BUT EQUALLY IMPORTANTLY ON CONTRIBUTING TO THE BROADER PROFESSIONAL DEVELOPMENT OF OUR MEMBERS WHICH IS OF PARAMOUNT IMPORTANCE TO THE 21ST CENTURY LAWYER AND INCLUDES NEGOTIATION AND MANAGEMENT SKILLS AND THE ABILITY TO WORK IN A MULTI-CULTURAL ENVIRONMENT. BY JOINING AIJA YOU WILL BENEFIT FROM THE INPUT OF AND DISCUSSIONS WITH COLLEAGUES ON AN EQUAL FOOTING. WE DO NOT "LECTURE" – WE "SHARE, LEARN AND BENEFIT".

DEFENDING THOSE PRINCIPLES, WHICH ARE AN INTRICATE PART OF THE LEGAL PROFESSION WORLDWIDE, AIJA IS ALSO COMMITTED TO THE DEFENCE OF HUMAN RIGHTS AND THE SOCIAL RESPONSIBILITY OF LEGAL PROFESSIONALS.

Germany

[Young lawyers of every country stand together. They intend to defend those principles which are common and which they consider to be indivisible from the notion of justice and law]

AIJA, Declaration of Athens. Adopted, August 27, 1966.

